
Queixes ve�nals pels canvis en les zones de bany i

abalisament a Tamariu i Calella

L'Ajuntament de Palafrugell es reunir� avui amb Capitania de Palam�s per

intentar restituir la situaci�

Els canvis afecten l«ordenaci� i l«abalisament de la

badia.

L'Associaci� de Ve�ns i Amics de Tamariu (AVAT) ha recollit 500

signatures contra la nova ordenaci� de les zones de banyÊi

abalisament en alguns espais de les cales de Calella de Palafrugell

[ht tp://www.diaridegirona.cat/tags/calella-de-palafrugell.html] i

Tamariu.

Segons va informar ahir l'ajuntament palafrugellenc, els ve�ns consideren que aquests canvis, que s�n imposats

per la resoluci� de la Direcci� General d'Ordenaci� del Territori i Urbanisme, s�n ÇperillososÈ per als usuaris, ja

que el canvi de sistema d'abalisament representa una separaci� m�s gran entre les boies i que aquestes no

estiguin acordonades entre elles, fet que provoca que els banyistes puguin confondre's i travessar l'espai amb

les barques amb el perill que aquest fet compor ta.

A m�s, es considera que l'abs�ncia de la cordada de f lotadors tamb� suposa un risc addicional per a les

persones amb mobilitat redu�da, d'avan�ada edat i per als menors.

D'altra banda, la nova distribuci� prohibeix el bany en algunes zones on f ins ara era habitual. En aquest cas, els

dos exemples m�s evidents s�n els de la zona de llevant de la platja de Tamariu i la zona coneguda com Çla

tronaÈ al Canadell, espais freq�entats sobretot per fam�lies, i on ara s'ha prohibit el bany perqu� han passat a

ser zona de pas de les embarcacions.

Per tot plegat, des de l'AVAT han presentat un recurs d'al�ada davant la Conselleria. Tamb� l'Associaci� de Ve�ns i

Amics de Calella (AVAC), ha convocat per diumenge, 16 de juliol, a les dotze del migdia, un bany multitudinari al

rac� desprotegit de la platja del Canadell, com a protesta.

Per la seva par t, l'Ajuntament de Palafrugell [ht tp://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-palafrugell.html] va

informar ahir que donar� supor t a ambdues entitats, ja que es considera que amb l'anterior sistema

d'ordenament Çno hi va haver mai cap problemaÈ. Per aquest motiu, espera reconduir la situaci� amb una reuni�



prevista per avui amb Capitania Mar�tima de Palam�s.
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